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Szanowny Pan 

Przemysław Staniszewski 

Prezydent Miasta Zgierza 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie proszę o rozważenie możliwości korzystania 

przez mieszkańców (dzieci i młodzież) z boiska wielofunkcyjnego Szkoły Podstawowej nr 8 

przy ul Boya Żeleńskiego 4 po godzinach pracy placówki oświatowej. 

Obecnie po godzinach pracy szkoły boisko nie jest ogólnodostępne dla mieszkańców. 

Mając na uwadze ogromną potrzebę zarówno w naszym mieście jak i na osiedlu 650 lecia 

tworzenia miejsc rekreacyjno - sportowych oraz integracji wnoszę o: 

• zamontowanie odpowiedniej infrastruktury - ogrodzenie, furtka itd., które pozwolą 

oddzielić teren boiska od pozostałego terenu należącego do szkoły dając możliwość 

wejścia na boisko np. od strony bloku 51. 

• zamontowanie monitoringu wizyjnego boiska, który zapewni bezpieczeństwo w tym 

• umożliwienie mieszkańcom po godzinach pracy szkoły korzystania ze wskazanego 

miejscu. 

boiska. 

W imieniu swoim oraz mieszkańców za zrozumienie i podjęcie działań dziękuję. 

Z poważaniem 

Radny Miasta Zgierza 

Jakub Filipowicz 


